



I am happy to be able to reach out to our families in our monthly school newspaper. I worked in SOA MS for 6 years as a registrar. This year I got the position of site manager. My responsibilities include discipline and student safety, and today I want to talk about the safety of our children. Keeping our children safe is one of our top priorities.

In order to ensure the safety of students, we have rules and responsibilities that we are guided by, and we also ask parents and students to follow the safety rules. Our job as school staff is to provide students with everything they need to be safe from the moment their parents drop them off to school until they are picked up. We have teacher assistants who supervise students during recess, in classrooms and during breakfast, lunch and snack time, as well as in the parking lot by the time parents pick them up. We also have cameras that we monitor all day. Our school is fenced and only one gate is open during the day which leads to the central office, so that the territory of the school can only be accessed through the central office.

We also ask parents to follow our parking safety regulations. Please drop off your children only in the proper area, follow the direction signs in the parking lot, do not use phones while driving, and drive no more than 5 miles per hour in the parking lot. Students must also follow our school and parking safety regulations. Do not run in unauthorized areas during breaks, do not play with a ball near windows, do not bring sharp or cutting objects, lighters, do not push each other, or fight. In the parking lot, before crossing the road, make sure that the cars are parked and it is safe to cross the road.

Dear Parents! Remember that our children copy us, and the way we behave is obviously going to reflect their behavior. Raising children is not an easy job, and what we say is not so helpful here, but how we act. Do not forget the old adage: "As old people sing, so young people chirp." We are role models for our children. May God bless you and your children!

Sincerely,

Mrs. Aleksandra Ivanova, Site Manager

Я очень рада возможности обратиться к нашим семьям в этом выпуске ежемесячной школьной газеты. Я шесть лет работала регистратором в средней школе СОА. В этом году я получила должность сайт менеджера. В мои обязанности входит дисциплина и безопасность студентов. Сегодня я хочу поговорить о безопасности наших детей. Обеспечить безопасность студентов - одна из наших главных задач.

Для того чтобы обеспечить безопасность студентов, в школе есть правила и обязанности, которыми мы руководствуемся. Мы просим родителей и студентов следовать этим правилам безопасности. Наша задача, как работников школы, обеспечить студентов всем необходимым для безопасности с момента, когда родители привозят их в школу и до того, как их заберут из школы. Помощники учителей наблюдают за студентами на переменах, в классах, во время завтрака, обеда и полдника, на парковке, когда родители их забирают. Также в школе установлены камеры. Территория школы ограждена. На территорию школы можно попасть только через центральный офис.

Мы просим всех родителей соблюдать правила безопасности на парковке: высаживать детей только в положенном месте, следовать указателям направления движения на парковке, не пользоваться телефонами за рулём и ехать со скоростью не более пяти миль в час на парковке. Студенты должны соблюдать правила безопасности и в школе и на парковке: не бегать на переменах в неразрешенных местах, не играть с мячом возле окон, не приносить в школу острые или режущие предметы и зажигалки, не толкать друг друга и не драться. На парковке, прежде чем перебежать дорогу, необходимо убедиться, что машины стоят и детям не угрожает никакая опасность.

Уважаемые родители! Помните, наши дети копируют нас, и то, как мы ведём себя, обязательно отразится в поведении наших детей. Воспитание детей - очень нелегкий труд. Наше с вами поведение - это пример для наших детей. Пусть с вами и вашими детьми не будет никаких неприятных происшествий! Благослови вас Бог!

С уважением,

Сайт менеджер кампуса средней школы СОА
Александра Иванова

Important upcoming dates and events Важные события и мероприятия



November 2021

SU	MO	TU	WE	TH	FR	SA
	1	2	3	4	5	6
7	8	9	10	11	12	13
14	15	16	17	18	19	20
21	22	23	24	25	26	27
28	29	30				

- Nov. 4, 8, 9, 10 Minimum Days (6 @12:35, 7/8 @12:20)
- Nov. 4 School&Family, ethno.fm @ 8:00am
- Nov. 9 Pictures Retake Day
- Nov. 10 Coffee with the Principal
- Nov. 8-10 Student Led Conferences
- Nov. 11 Veterans Day, NO SCHOOL
- Nov. 22-26 Thanksgiving Break, NO SCHOOL



COA MIDDLE SCHOOL

Virtual Coffee with the Principal

November 10, 2021 • 8:30-9:00

Join us for a cup of fresh brew and the latest school updates. A monthly opportunity for all our families to meet with COA Middle administrators and ask any questions.

bit.ly/coams_cwprnov10



Find us online:

www.coamiddle.org

Join us on Social Media:

 Instagram : coa_ms

 : COA_middle

 LIKE US ON facebook :

@CommunityOutreachAcademyMiddle

 YouTube : COA Middle School



SCHOOL SITE COUNCIL (SSC)

Community Outreach Academy

SSC Teacher/Staff Representatives



Larissa Gonchar Daniella Manzyuk Adam Romero Katsiaryna Rossle Paul Donahue

Larissa Gonchar	Director
Daniella Manzyuk	Classified Employee Representative, ES
Adam Romero	Teacher Representative, ES
Katsiaryna Rossle	Teacher Representative, ES
Paul Donahue	Teacher Representative, MS

SSC Parent/Community Representatives



Anna Kalinyuk Tanya Kravchuk Cornel Anton Ilona Blyshchuk Natalya Orlov

Anna Kalinyuk familykalinyuk@gmail.com	Parent Representative, ES (916) 862-6018
Tanya Kravchuk tanyak0429@gmail.com	Parent Representative, ES (916) 308-6833
Cornel Anton Cornelanton04@yahoo.com	Parent Representative, ES (916) 206-8453
Ilona Blyshchuk ilonabest@yahoo.com	Parent Representative, MS (916) 477-3808
Natalya Orlov peterorlov@att.net	Parent Representative, MS (916) 239-5395

2021-2022 School Site Council (SSC) Meetings

October 19 SSC/DELAC	November 9 SSC	December 7 SSC	January 18 SSC/DELAC	February 15 SSC
	March 8 SSC/DELAC	April 19 SSC	May 17 SSC/DELAC	

5640 Dudley Blvd., McClellan, CA 95652

(916) 286-1950

www.outreachacademy.org

3800 Bolivar Ave., N. Highlands, CA 95660

(916) 286-1902

www.coamiddle.org



District English Learner Advisory Committee (DELAC)

5640 Dudley Blvd., McClellan, CA 95652

(916) 286-1950

www.outreachacademy.org

3800 Bolivar Ave., N. Highlands, CA 95660

(916) 286-1908

www.coamiddle.org

DELAC Teachers /Staff Representatives

Larissa Gonchar	Director
Michael Serdi	Campus Principal, Elementary
Polina Morozova-Diab	Classified Staff Representative
Katsiaryna Rossle	Teacher/ SSC Representative
Zachary Keane	Teacher Representative

DELAC Parents /Community Representatives

Viktoriya Tselishchev, Parent Representative ES sofiya.nika@mail.ru	Liudmila Shybinska, Parent Representative ES liudmila20032014@gmail.com
Maryna Razhkov, Parent Representative ES turova_mv@mail.ru	Maria Bakke, Parent Representative ES mipatova99@gmail.com
Aygul Akhmadeeva, Parent Representative ES aygulaaa@gmail.com	Erica Soltinschi, Parent Representative ES erica.soltinschi@gmail.com
Maryana Milchevska, Parent Representative ES milchevska7@gmail.com	Cristina Lisii, Parent Representative MS cristinalisii3@gmail.com
Yelena Khomich, Parent Representative ES yelena.khomich@commonspirit.org	Olga Balakireva, Parent Representative MS bissibir@yandex.ru
Svetlana Kistol, Parent Representative ES kistol1975@yahoo.com	Anna Pugachenko, Parent Representative MS p.radion@gmail.com
Alla Khaidarova, Parent Representative ES chernikovaallochka93@gmail.com	Mariia Topova, Parent Representative MS maria.br74@gmail.com

2021- 2022 DELAC MEETINGS

October 19

January 18

March 8

May 17